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Zápisnica č. 2/2025 

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 6.2. 2025  

Program : 

 

1. Otvorenie, kontrola plnenia úloh a uznesení výboru Mso za uplynulé obdobie 

2. Čerpanie rozpočtu za mesiac január 2025 

3. Správa o čerpaní rozpočtu v roku 2024 

4. Správa rybárskej stráže za rok 2024 

5. Organizačné zabezpečenie mestskej konferencie Mso Prievidza 

6. Schválenie zarybnenia revírov v roku 2025- predkladá hospodár 

7. Rôzne 

8. Uznesenie a záver rokovania 

 

K bodu č. 1:  

Rokovanie otvorila tajomníčka MsO SRZ Prievidza, ktorá bola pre chorobu predsedu poverená 

vedením schôdze - Mgr. Marekom Murárom. Privítala prítomných na rokovaní a uviedla že nakoľko 

na poslednom zasadnutí výboru sa p. Šurkala vzdal funkcie člena výboru, bol oslovený prvý 

náhradník v poradí p. Oršula - a je potrebné túto záležitosť aj formálne doriešiť. Na základe toho, že 

pán Oršula je prítomný a súhlasí s kooptáciou bol prednesený tento návrh na hlasovanie: 

 

Kooptovanie p. Miroslava Oršulu za člena výboru MsO SRZ Prievidza. 

Hlasovanie :   Za : 12  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Tajomníčka následne predniesla program dnešného rokovania so zmenou v bode č. 4 – presunutý 

na marec 2025. 

 

Mgr. Lucia Ivenzová– Dala hlasovať o tom, aby sa dnešné zasadnutie výboru uberalo predneseným 

programom so zmenou v bode č. 4 (presunutý na marec). 

Hlasovanie :   Za : 13  Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 



 

 

 

 

Výbor sa zaoberal kontrolou plnenia úloh a uznesení za uplynulé obdobie – najmä informáciami 

ohľadom prác na Lukovici. 

 

Návrh na hlasovanie: vypracovanie projektu firmou Lubal projekt v hodnote 3579,00EUR na opravu 

hrádze. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2:  

Podpredseda predniesol správu o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu MsO za mesiac január 

2025.  

 

Tajomníčka MsO dala hlasovať o schválení nákupu a úhrade jednotlivých položiek čerpaných z 

rozpočtu v mesiaci január 2025. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Podpredseda MsO rozdal prítomným tlačenú verziu správy o čerpaní rozpočtu v roku 2024 a podal 

komentár k niektorým položkám.  

 

K bodu č. 4:  

Presunutý na marec 2025 

 

K bodu č. 5:  

Tajomníčka informovala ohľadom vecí, ktoré sú na MK už zabezpečené aj o informácii, že by sa mal 

dostaviť ako hosť aj tajomník SRZ Ing. Cintula. 

 

Tajomníčka požiadala o prednesenie návrhov na udelenie vyznamenaní.  

Návrh na hlasovanie: schválenie vyznamenania 1.Stupňa pre Romana Sokola 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Výbor navrhol aby jednotlivé komisie na MK 2025 pracovali v zložení: 

Mandátová komisia: 

1.Miroslav Oršula - predseda komisie 

2.Kleman Miloslav - člen 

3. Jozef Ďurica – člen 

 

 



 

 

 

 

Návrhová komisia: 

1.Hrdý Milan - predseda komisie 

2. Kuchárik Ján - člen 

3. Mišovic Ján - člen 

 

Volebná komisia: 

1. Anton Hajnovič - predseda komisie 

2. Juraj Dolník - člen 

3. Peter Kováč – člen 

 

Pracovné predsedníctvo: 

Mgr.Marek Murár- predseda MsO 

Ľudovít Bakus – podpredseda MsO  

Mgr. Lucia Ivenzová – tajomník MsO 

Ing. Michal Pánis -  hospodár MsO 

Ing. Jozef Ester – predseda KK 

Norbert Geier – účtovník MsO 

Pozn.: Ostatní členovia budú doplnení podľa účasti a potreby  

 

K bodu č. 6: 
Hlavný hospodár predniesol plán zarybnenia na rok 2025 

 

Návrh na hlasovanie: zakúpenie 30 t kapra 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
 
K bodu č. 7: 
 
V rôznom sa výbor zaoberal: 

- Parkovanie v Kanianke v časti Obora 
- Informácia ohľadom vypúšťania plážového kúpaliska a možnej spolupráce s mestom Bojnice 
- Preteky, ktoré by sa mali konať v mesiaci máj 2025 a funkcionárske preteky  
- Preteky kaniansky pstruh – 15.16. november 2025 
- Informácie o zarybnení ikrami a aktuálnom chove v chovni 
- Prezentácia o brigádnickej činnosti za minulý rok od KK 
- Skúšky nových členov – ktoré odprezentoval predseda prijímacej komise p. Mišovic 
- Zmena v bezplatne pridelenom povolení na rybolov 
- Školenie pre vedúcich DRK 
- Informácia o pozvánke na prezentovanie nášho chovu zubáča 
- Informácie od p. Bezušku o dianí na Rade 
- Žiadosťami o prestup, prerušenie členstva a pod. 
 



 

 

 

 

Z vyššie uvedeného vyplynuli tieto návrhy na hlasovanie: 
 

Návrh na hlasovanie: spolupráca s mestom Bojnice ohľadom plážového kúpaliska  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: účasť na odbornom seminári v Pieštanoch p. Dolníkom a MUDr. Stanom na 

vozidle Navara 8.3.2025  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: Preteky kaniansky pstruh 2025 sa budú konať 15.-16. 11.2025 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: preteky na Banskom prepadlisku Ťakov – uzavrieť vodu od 7.5. – 12:00 – do 

11.5. 2025 12:00 hod. 

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: preteky na VN Nitrianske Rudno termín 2. 3. a 4. máj 2025.  

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: detské preteky na plážovom kúpalisku v roku 2025   

Hlasovanie:   Za : 12   Proti : 1 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na hlasovanie: pridelenie PP povolenky pre Petra Kováča   

Hlasovanie:   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

Tajomíčka predniesla výboru žiadosti o prestup a prerušenie členstva o ktorých výbor následne 

individuálne hlasoval. 

Výbor MsO SRZ Prievidza: 

- Schválil 7 prestupov do našej MsO 

- Neschválil 3 prestupy do našej MsO 

- Schválil 6 prerušení členstva 

 

 
 



 

 

 

 

K bodu č. 8: 
Tajomníčka MsO sa spýtala prítomných členov výboru, či im je známa ešte nejaká téma ktorou je 

potrebné sa zaoberať na dnešnom zasadnutí výboru – nebolo tomu tak a preto dala hlasovať 

o schválení uznesenia z dnešného zasadnutia výboru. 

 
Hlasovanie :   Za : 13   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Uznesenie bolo prijaté 
 
Tajomníčka MsO poďakovala prítomným za účasť a rokovanie ukončila. 

 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Lucia Ivenzová                                                             Mgr. Marek Murár 

      tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
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UZNESENIE č. 2/2025 

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 6.2. 2025 

 

Výbor MsO SRZ Prievidza: 

 

I. berie na vedomie: 

a) Správu o čerpaní finančných prostriedkov za mesiac január 2025  

 

 

II. schvaľuje: 

a) Kooptovanie p. Miroslava Oršulu za člena výboru MsO SRZ Prievidza  

b) Program dnešného zasadnutia výboru  

c) Vypracovanie projektu firmou Lubal projekt v hodnote 3579,00EUR na opravu hrádze 

d) Nákup a úhradu jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu v mesiaci január 2025 

e) Vyznamenania 1.Stupňa pre Romana Sokola 

f) Zakúpenie 30 t kapra 

g) Spolupráca s mestom Bojnice ohľadom plážového kúpaliska 

h) Účasť na odbornom seminári v Pieštanoch p. Dolníkom a MUDr. Stanom na vozidle Navara 

8.3.2025 

i) Preteky Kaniansky pstruh 2025 sa budú konať 15.-16. 11.2025 

j) Preteky na Banskom prepadlisku Ťakov – uzavrieť vodu od 7.5. – 12:00 – do 11.5. 2025 12:00 

hod. 

k) Preteky na VN Nitrianske Rudno termín 2. 3. a 4. máj 2025 

l) Detské preteky na plážovom kúpalisku v roku 2025   

m) Pridelenie PP povolenky pre Petra Kováča  

  

 

 

 

                  Mgr. Lucia Ivenzová                                                               Mgr. Marek Murár 
           tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
 


